
Sammanfattning av styrelsemöte  

Fritidsområdet  
Västervall Ek Förening, Västervall, 302 60 Halmstad 
lördagen den 13 juli 2024 klockan 10:00 på föreningslokalen Västervall.  
 
Föregående möte: Noteras att styrelsen inte lägger ner mer tid på att få till 
rabatter hos olika företag runt om i Halmstad, Granngården ger 12 % till 
medlemmar på Västervall om man uppger namn och stugnummer. Listan där 
kommer uppdateras. Hos andra företag får man som stugägare fråga om de ger 
någon rabatt eller inte.  
En grupp som håller lite koll på sopstationen har satts samman, Marcus håller i 
denna.  
 
Dagens möte:  

- Inga skrivelser eller motioner har kommit in.  
- Vi har fått mail från stugor på Näckrosgatan om att där står mycket 

vatten.  
Våra vägar är för täta så det släpper inte igenom regnvatten. Vi gör en 
provgrop med makadam för att se om det hjälper, ytlig stenkista, för att 
avleda vattnet. Vi ser resultat för vidare beslut om åtgärd.  
- Angående belysningen kommer vi få in fler offerter efter semestern, vi 

återkommer om detta.  
- Synpunkter på regler för att hyra dansbanan, att det ska vara tyst kl. 

23:00.  
Vi håller på detta, regeln gäller för hela området om att det inte ska försas 
oväsen/höga ljud efter 23:00 och för grannars skull.  
- Dokument om vad som gäller vid rivning av stuga för att klargöra vart 

man kan ställa större containrar m.m. (Synpunkt från medlem).  
Styrelsen ska informeras när man som medlem behöver ställa av containrar 
eller andra stora föremål så man kan föra en dialog om vart man kan ställa 
av större objekt.  
- Städdagar (fråga från medlem) varför det är fullt ibland, så man inte kan 

vara fler?  
Detta är borttaget när den nya styrelsen tillträdde. Blir det väldigt många 
som vill göra arbetsdagen sätter vi till ett extra tillfälle under året.  
- Hjärtstartaren, utomhusenhet med värme?  
Vi kollar upp detta. Även om det ska vara ett larm när hjärtstartaren tas från 
boxen.  
- 2 nya parkeringsplatser vid grind B är gjorda.  



- En extra årsstämma kommer kallas till p.g.a. höjd fastighetsskatt, var god 
se separat inbjudan från styrelsen.  

 
Efter styrelsemötet hölls ett välkomstmöte för nya medlemmar inom 
området där vi informerade om våra regler kring bilkörning, parkering, 
allmän skötsel av området, våra arbetsdagar, festkommitténs arbete m.m.   
 
Nästa möte: 2024-08-24 kl. 14:30.  

 
 

 


